

Title (en)
Price board element

Title (de)
Preistafelelement

Title (fr)
Un élément porte-prix

Publication
EP 0791909 A1 19970827 (FR)

Application
EP 97500041 A 19970221

Priority
ES 9600444 U 19960222

Abstract (en)

The holder consists of a base (1), with or without a spike (12) or clips, made with a series of projections (11) shaped to receive a number of hexagonal discs (2) with figures (21) printed on each side. The discs fit in the base so that one figure on each disc is displayed through a window (31) in a covering panel (3) which has a transparent panel (4) fitted over it. In a variant of the design the discs can be circular in shape and made with holes which fit over projecting pegs on the base.

Abstract (fr)

Un élément porte-prix qui comprend une plaque support (1), ouverte d'un de ses côtés les plus grands et dont le fond intérieur présente des saillies qui définissent des moyens d'accouplement pour une série de plaques (2) qui présentent sérigraphiés des deux côtés, sur la zone intérieure faisant face à chaque côté d'un hexagone hypothétique, une série de chiffres et le symbole monétaire; au-dessus est placée une lame protectrice (3) qui présente une rangée de fenêtres (31), coïncidant avec les chiffres devant être visualisés ainsi qu'une plaque transparente (4) de protection qui glisse et s'accouple au côté frontal de la plaque support (1). <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 3/20

IPC 8 full level

G09F 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/202 (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] BE 539918 A
- [A] FR 1584216 A 19691219

Cited by

FR2846451A1; EP1995711A1; FR2878362A1; WO2006053973A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB GR IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0791909 A1 19970827; EP 0791909 B1 19991027; DE 69700670 D1 19991202; ES 1033310 U 19960801; ES 1033310 Y 19970101

DOCDB simple family (application)

EP 97500041 A 19970221; DE 69700670 T 19970221; ES 9600444 U 19960222